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Text:

Interactionism  is a theoretical perspective that  understands
social processes (such as conflict, cooperation, identity formation)
as emerging from human interaction. Scholars of this perspective
study how individuals act within society and believe that meaning
is produced through the interactions of individuals. According to
interactionists,  gender  stratification exists  because  people  act
toward each other on the basis of the meanings they have for one
another. Interactionists believe that these meanings are derived
through social interaction and that these meanings are managed
and transformed through an interpretive process that people use
to  make  sense of,  and  handle,  the  objects  that  constitute  their
social worlds.

Social  interaction is  a  face-to-face  process that  consists  of
actions,  reactions, and  mutual  adaptation between two or  more
individuals. The goal of social interaction is to communicate with
others.  Social  interaction  includes  all  language,  including  body
language     and mannerisms. Erving Goffman, one of the forefathers
of  this  theoretical  perspective,  emphasized  the  importance  of
control in  social  interactions.  According  to  Goffman,  during  an
interaction, individuals will attempt to control the behavior of the
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other  participants, in order to attain needed  information, and in
order  to  control  the    perception   of  one’s  own  image.  If  the
interaction is in danger of ending before an individual wants it to,
it  can  be  conserved  through  several  steps.  One  conversational
partner can conform to the expectations of the other, he or she can
ignore  certain  incidents,  or  he  or  she  can  solve  apparent
problems.

Questions:

1) Give a title to every paragraph.

2) What is the main idea of every paragraph?

3) Look for the translation of the underlined words.

الترجمة

التفاعليثثة هي منظثثور نظثثري يفهم العمليثثات الاجتماعيثثة )مثثثل
الصراع والتعاون وتكوين الهوية( على أنها ناشئة عن التفاعل الإنساني.
يثثدرس علمثثاء هثثذا المنظثثور كيفيثثة تصثثرف الأفثثرادث داخثثل المجتمثثع
ويعتقثثدون أن المعثثنى يتم إنتاجثثه من خلال تفثثاعلات الأفثثراد. وفقثًثا
للتفاعليين، فإن الطبقات بين الجنسين موجثثودة لأن النثثاس يتصثثرفون
تجثثاه بعضثثهم البعض على أسثثاس المعثثاني الثثتي لثثديهم حثول بعضثهم
البعض. يعتقد التفثثاعليون أن هثثذه المعثثاني مشثثتقة من خلال التفاعثثل
الاجتمثثاعي وأن هثثذه المعثثاني تثثدار وتتحثثول من خلال عمليثثة تأويليثثة
يسثثثتخدمها النثثثاس لفهم ومعاملثثثة الأشثثثياء الثثثتي تشثثثكل عثثثوالمهم

الاجتماعية.

التفاعل الاجتماعي هو عملية وجها لوجه تتمثل في الأفعال وردود
الأفعالث والتكيثثف المتبثثادل بين شخصثثين أو أكثثثر. الهثثدف من التفاعثثل
الاجتماعي هو التواصثثل مثثع الآخثثرين. يشثثمل التفاعثثل الاجتمثثاعي كثثل
أنثثواع اللغثثات، بمثثا في ذلثثك لغثثة الجسثثد والتصثثرفات. يشثثدد إرفينثثغث

(، أحثد أبثاء هثذا المنظثور النظثري، علىErving Goffmanكوفمثان )
أهميثثة التحكم في التفثثاعلات الاجتماعيثثة. وفقثًثا لكوفمثثان، سثثيحاول
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الأفراد أثناء التفاعل التحكم في سلوك المشثثاركين الآخثثرين، من أجثثل
الحصثثثول على المعلومثثثات المطلوبثثثة، ومن أجثثثل التحكم في إدراك
صورته عند الآخر. إذا كان التفاعل في خطر الإنهاء قبل أن يريثثد الفثثرد
ذلك، يمكن الحفاظ عليه من خلال عدة خطوات. يمكن أن يتطابق أحد
الشريكين في المحادثة مثثع توقعثثات الطثثرف الآخثثر، يمكنثثه أو يمكنهثثا

تجاهل بعض الحوادث، كما يمكنه أو يمكنها حل المشكلات الواضحة.

:ملاحظة

 اقرأث النص بالانجليزية وحاول تفكيكه كلمة بكلمثثة وجملثثة بجملثثة

مستندا إلى الترجمة من أجل فهم المحتوى واستنتاج المصطلحات.


